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Närvarande

Ordförande Erik Broback
Vice ordförande Felix ”Putt” Uddén

Kassör Gabriel Berggren
Sekreterare Victor Salomonsson
Skyddsombud Mikael Eriksson

Informationsansvarig Hugo Spencer
Ordförande DP Lucas Kuszli
Ordförande F6 Sanna Berntsson

Ordförande FnollK Felix ”Örnen” Hörnfeldt
Ordförande SNF Beatriz Bento Hansson
Ordförande Foc Jonas Bohlin

Ordförande FARM Marcus Möller
Talman David Bååw

Sökande JämF Ella Larsson (Från §4 till §5)
Sökande JämF Nina Ekelund (Från §4 till §5)

§1 Mötets öppnande Erik Broback öppnar mötet kl. 12:00!

§2 Val av justerare Lucas Kuszli väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 JämF fyllnadsval Ella Larsson och Nina Ekelund vill gå med i JämF. De kommer in och blir
adjungerade.
Ella lämnar rummet och Nina börjar berätta om sig själv. Hon går andra året
på F, har körkort och är 21 år gammal. Anledningen till att hon söker JämF
var att hon vid ett tillfälle diskuterade en incident som skett under Festu och
hur den borde hanterats med en vän. Ordförande i JämF hörde detta och
frågade om var intresserad av att sitta i JämF. Hon har även funderat på
detta tidigare men sökte aldrig. Hon tycker frågorna som de arbetar med är
intressanta. Sanna frågar vad hon vill lägga mest focus på om hon skulle sitta i
JämF. Nina svarar att hon vill arbeta med att skapa en allmän trygghet. Hon
vill att alla skall känna att man kan ta tag i en arrare och berätta om något
inte känns bra. Erik frågar vidare vilka typer av arrangemang som hon tycker
JämF borde hålla på med. Nina svarar att de skall hålla på med många olika
typer av arrangemang. Bland annat workshops, lunchföreläsningar och DuPar.
Hon vill hålla verksamheten väldigt bred för att nå så många som möjligt.
Sanna undrar om hon tycker det är viktigast att hålla egna arrangemang eller
att hjälpa andra föreningar arrangera mer jämställt. Nina svarar att det är en
svår fråga men att hon lutar åt att hjälpa andra föreningar mest. Hon säger
att det är viktigt att man blir en hjälp och inte en boss. Man bör även vara
lite avlastande. Egna arrangemang är även viktiga.
Nina kliver ut och Ella kommer in. Ella är 23 år gammal, F18, har körkort
men dock tveksamma körkunskaper i centrala Göteborg. Hon söker för att
hon tycker att JämF håller på med viktiga frågor. Hon har tidigare suttit
som SNF:s representant i JämF. Sanna frågar om hon är mest intresserad
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av att hjälpa andra kommittéer arrangera jämställt eller att arrangera själv.
Ella svarar att hon är sugen på att göra båda men att det är lite viktigare
att hjälpa andra arrangera. Hon lägger dock till att det är viktigt att JämF
syns och hörs. Till exempel genom en DuP efter pubrundan. Erik frågar vilka
typer av arrangemang som hon tycker JämF borde hålla på med. Ella svarar
lunchföreläsningar och workshops då gratis lunch lockar folk som inte bryr sig
i vanliga fall. Även DuPar efter pubrundor och något i jämställdhetsveckan.
Sanna undrar om Ella har någon hjärtefråga. Hon svarar att hon vill att det
skall kännas säkert och tryggt för alla så att folk känner att de kan säga till
och prata om saker.
Beslut: Att välja in Ella Larsson och Nina Ekelund till ledamöter i JämF.

§5 Runda bordet

§5.1 Kärnstyret Mikael har vart på SU-möte.
Gabriel har blivit frisk igen och tagit igen saker från förra veckan.
Putt har mejlat och haft möten.
Erik har skickat mejl och gått på möten. Han berättar även att det har vart
ett FUM-möte och att man har möjlighet att söka till kårens valberedning.
Hugo har kollat på Heroku som är tjänsten som vi använder för att köra sek-
tionsmöteshemsidan. Han har även jobbat med Facebook.

§5.2 DP DP mår bra. De har haft en DuP och en hoffellunch.

§5.3 F6 F6 kurerar allihop och är taggade på sin bastu på fredag.

§5.4 FnollK Felix berättar att mottagningen nästan är slut förutom F6-bastun som är en
del av mottagningen trots att den ligger en vecka efter mottagningen egentligen
slutar. Han säger att NollK är redo för att ta det lugnt och starta aspningen.

§5.5 SNF SNF har gått på några kursnämnder, de skall ha en aspning snart och de har
även hittat kursutvärderare.

§5.6 Foc Foc meddelar att Lord of the Rings-flipperspelet fungerade rekordlånga 6 dagar
i streck i veckan.

§5.7 FARM Farm hade sitt första möte för skolåret tillsammans igår. Planering av mässan
är igång.

§5.8 Talmanspresidiet Presidiet fick sin överlämning igår.

§6 Sektionsmötet David berättar att det skall vara sektionsmöte varje läsperiod och att datumen
för dessa skall bestämmas på styretmöten. Han föreslår onsdagen den sjätte
eller torsdagen den sjunde oktober. Han säger även att onsdagen är att föredra
då det är omtentor på fredagen. Mötet tycker att onsdagen låter bra.
David påminner också att styret skall ta fram ett förslag för mötessekreterare
då den posten inte blivit fylld i presidiet.

§7 JämF buraccess Victor säger att JämF vill ha access till buren då de kände att det hade förenklat
deras arbete. De har under mottagningen behövt komma in där mycket för att
bland annat hämta porslin.
Mikael tycker att det är stökigt nog som det är där inne och att det endast kan
bli värre med fler som har tillgång. Han säger även att de alltid kan ta tag i
någon som kommer in. Mötet håller med.
Sanna frågar vilka som har access. Victor säger att ganska många har access.
Beslut: Att JämF inte får access till buren.
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§8 SAIF Erik har nu varit i kontakt med SAIF. De funderingarna som vi hade verkar
det lugnt med. Sammanfattningen av påverkan som dem kommer ha på oss
är att vi inte kommer få hålla på med doping samt att vi inte kan få tvister
uppklarade i domstol mot dem. Erik frågar mötet om vi vill gå med i SAIF.
Beslut: Att Fysikteknologsektionen skall gå med i Sveriges Akademiska Id-
rottsförbund.

§9 Val av
jämlikhetsrådsrepresentant

Mikael har hört att jämlikhetsrådet behöver en representant. De har möten om
jämlikhet med institutionen. Mikael tycker vi skall välja Nils Grimbeck som är
ordförande i JämF.
Beslut: Att välja in Nils Grimbeck som Fysikteknologsektionens represent i
Fysikinstitutionens jämlikhetsråd.

§10 Inköp av F-fonden Erik berättar att vi tidigare sålt av delar av F-fonden. Detta gjordes på grund
utav en likviditetsbrist i mottagningsbudgeten då programbidraget inte kommit
in. Han säger att det aldrig togs ett beslut att köpa tillbaks det avyttrade när
programbidraget kommit in. Gabriel säger att det inte finns några problem med
att köpa in igen det igen.
Beslut: Att investera in 226000 kr i F-fonden.

§11 Teambuilding Putt berättar att alla nu har svarat på doodlen om teambuilding. Det verkar
som att flest kan den första oktober. Det blir inte en hel helg denna gången
utan endast en dag men förmodligen så blir det en hel helg i LP2 istället.

§12 Lokalfrågor Arbetsgruppen för omformandet av sektionslokalen har haft ett möte där även
högskolans representant Tord närvarade. Tord var medgörlig och förstod att vi
ville ha kvar kommittéfunktionen som rummen fyller. Vi skall komma med nya
förslag som skiljer sig från hur det är nu.
Putt och Mikael har även haft ett möte med Jonathan. Han lyssnade på våra
tankar och åsikter och försökte få oss förstå högskolans sida. Han skall föra
vidare tankarna från mötet till Nikola. En specifik fråga han lyfte var varför
det är just de som har rum nu som har dem och inte andra. Jonas frågar om
vi har pratat med Julie. Mikael säger art vi har pratat med Jonathan eftersom
det är han som skriver dispositionsavtalet. Det nämns att vi kommer leta efter
folk som är på vår sida om det uppstår en tvist. Vi har bland annat KO:s
stöd. Putt påminner om att det skall se väldigt fint ut i korridoren speciellt
nu. Jonas frågar om vi skall prata med F:are i Fum för att se om de kan lyfta
frågan kring varför högskolan försöker ta bort våra rum. Mötet tycker det låter
bra. Det nämns att Alexandru Golic sitter i FUM och att vi kan prata med
honom.

§13 Övriga frågor

§13.1 Bord och stolar Gabriel säger att det förra året ålades DP att komma med ett förslag för nya
bord och stolar till Focus. De har nu kommit med ett förlag där stolarna skulle
kosta 27000 kr för 60 stolar 19000 kr för 40 stolar samt 28000 kr för borden.
Totalt så kommer det alltså ligga på ungefär 50000 till 60000 kr. Gabriel undrar
om det är vi som skall besluta om detta eller om det är sektionsmötet. Erik
säger att det beror på och frågar om det finns så mycket pengar i rustbudgeten.
Gabriel säger att det finns men att det kommer äta upp hela rustbudgeten.
Han fortsätter med att säga att borden är inte trevliga att sitta vid och att
de nya borden är ihopfällbara. David säger att ihopfällbara bord brukar gå
sönder. Gabriel säger att de kommer med 7 års garanti men vet inte om den
gäller för benbrott. Han säger även att de är samma som de vi har nu men
med en fällmekanism. Han skall höra med Gustav i DP vad han tror angående
hållbarheten. David säger att det har tagits ett beslut att bord och stolar skall
köpas in. Gabriel säger att han även skall höra med Joanthan om han kan göra
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ett litet bidrag.
Hugo frågar om vi skall köpa in bord och stolar till Teknisk service-lokalerna
samtidigt som dessa. Putt svarar att vi inte borde det eftersom vi inte vet hur
det blir med de lokalerna än.
Lucas säger att DP har inte några andra tankar om vad de skulle använda
pengarna i rustbudgeten till. Gabriel säger att pengarna inte brukar användas
till fullo utan de brukar rulla över till nästa år för att täcka stora inköp. Vi var
dock bra på att spendera pengar förra året så det finns inte ett stort överflöd
men vi kan vara bättre i år. Bland annat så skall det köpas in lite inventarier
till köket. Koppar kommer fyllas på från de som ersätts ur porslinssamlingen.

§14 Städ av buren Mikael säger att buren bör storstädas. Han föreställer sig en dag då alla som har
något i buren får en timma på sig att ta ut alla sina grejer varpå vi strukturerar
om hyllorna innan de sedan ställer tillbaka sina saker helst väldigt rensat från
onödiga saker. Han vill att allt tungt i fortsättningen skall ligga nära dörren.
Putt tycker att vi skall prata med F-spexet om att ta lite av de utrymmet som
de idag utnyttjar.
Mikael säger att vi bör bestämma en dag. Förslagsvis en lördag eller söndag.
David frågar om vi kan ta detta på en av städdagarna som redan genomförs.
Mikael tycker inte det blev bra förra gången vi gjorde på det sättet. Mötet
diskuterar tider och kommer fram till att det skall ligga den nionde oktober.
Kommittéerna uppmuntras städa ur sina områden redan innan storstädet.

§15 Mötets avslutande Erik Broback avslutar mötet kl. 13:04!

Erik Broback
Ordförande

Victor Salomonsson
Sekreterare

Lucas Kuszli
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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